

Date: 3 November 2025

Subject: Natural Gas Sales Agreement Signing of Marsa LNG Project

التاريخ: 3 نوفمبر 2025

الموضوع: توقيع اتفاقية بيع الغاز الطبيعي لمشروع مرسى للغاز الطبيعي المسال

As part of the strategic development of the Marsa Project, a significant milestone has been achieved yesterday 2nd November 2025 with the signing of the Natural Gas Sales Agreement (NGSA) between Integrated Gas Company SAOC ("IGC") and Marsa Liquefied Natural Gas LLC ("Marsa LNG").

كجزء من التطوير الاستراتيجي لمشروع مرسى، تم تحقيق إنجاز هام بالأمس بتاريخ 2 نوفمبر 2025 بتوقيع اتفاقية بيع الغاز الطبيعي (NGSA) بين شركة الغاز المتكاملة (IGC) وشركة مرسى للغاز الطبيعي المسال (Marsa LNG).

This landmark agreement enables Marsa LNG to offtake and transports its 150 million standard cubic feet per day (MMscf/d) equity entitlement of natural gas from the Mabrouk field (Block 10), in which Marsa holds a 33.19% interest. The gas will be delivered via OQ Gas Networks to the Marsa LNG facility under construction at Sohar Port. The plant is designed with a capacity of approximately 1 million tonnes per annum (Mtpa) and will serve as a regional hub for low-emissions LNG production and marine bunkering.

تمكّن هذه الاتفاقية التاريخية شركة مرسى للغاز الطبيعي المسال من استلام ونقل ما يصل إلى 150 مليون قدم مكعب قياسي يوميًا (MMscf/d) من الحصة المستحقة للغاز الطبيعي من حقل مبروك (منطقة امتياز 10)، والذي تمتلك فيه مرسى حصة قدرها 33.19%. سيتم نقل الغاز عبر شبكات الغاز التابعة لأوكيو لشبكات الغاز إلى منشأة مرسى للغاز الطبيعي المسال في ميناء صحار والتي لاتزال قيد الإنشاء. تم تصميم المحطة بسعة تبلغ ما يقارب مليون طن متري سنويًا (Mtpa) وستعمل كمركز إقليمي لإنتاج الغاز الطبيعي المسال منخفض الانبعاثات وتزويد السفن بالوقود البحري.

The NGSA outlines the commercial and operational framework for gas delivery, including nomination procedures, quality specifications and balancing mechanisms. It also reflects the parties' shared commitment to operational excellence, environmental stewardship, and long-term energy security for Oman.

تحدد اتفاقية بيع الغاز الطبيعي الإطار التجاري والتشغيلي لتسليم الغاز، بما في ذلك إجراءات الترشيح، ومواصفات الجودة، وآليات الموازنة. كما تعكس التزام الأطراف المشتركة بالإجادة التشغيلية، والمسؤولية البيئية، وأمن الطاقة على المدى الطويل لسلطنة عمان.

Marsa LNG is a joint venture between TotalEnergies EP Oman Development B.V. (80%) and Almuzn Liquefied Natural Gas LLC, an indirect subsidiary of OQEP (20%), and the project is aligned with Oman Vision 2040 goals to enhance energy diversification and decarbonization. The LNG produced will primarily serve the marine sector, supporting cleaner fuel alternatives for shipping in the Gulf region.

يعد مشروع مرسى للغاز الطبيعي المسال شراكة بين شركة توتال إنيرجيز للاستكشاف والإنتاج عمان للتطوير بي.في. (80%) وشركة المزن للغاز الطبيعي المسال ش.ذ.م.م، وهي شركة فرعية غير مباشرة لشركة أوكيو للاستكشاف والإنتاج (20%). ويتوافق المشروع مع أهداف رؤية عمان 2040 لتعزيز تنويع الطاقة وتحقيق الحياد الكربوني. سيخدم الغاز الطبيعي المسال المنتج بشكل أساسي القطاع البحري، ويدعم بدائل الوقود الأنظف للشحن في منطقة الخليج.



This agreement marks a critical step toward the commissioning of the Marsa LNG plant and reinforces Oman's position as a forward-looking energy hub. It also underscores IGC's role as a centralized gas aggregator and supplier, enhancing efficiency and value creation across the Sultanate's gas sector.

يمثل هذا الاتفاق خطوة حاسمة نحو تشغيل محطة مرسى للغاز الطبيعي المسال ويعزز مكانة عمان كمركز طاقة ذي رؤية مستقبلية. كما يؤكد على أهمية دور شركة الغاز المتكاملة كمجمع ومورد مركزي للغاز، مما يعزز الكفاءة في قطاع الغاز بالسلطنة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

محمود الهاشمي

Mahmoud Al Hashmi

الرئيس التنفيذي بالإنابة

Acting Chief Executive Office

